
 

KSK Styrelsemöte 2018-11-29 

Närvarande: Rikard Berglund 

Therese Bergström 

Peter Lexander 

Jenny Wall 

Anna Lindqvist (19:30) 

 
  

Status 
Omklädningsrum 
• Offertförfrågan pågår 
• Träff 11/12 för hjälp med bidrag, Peter (och Jonas) deltar 
Skidstugan 
• Nya alternativ diskuteras 
• Bollen ligger hos Försäkringsbolaget 
PRO 
• Fortsätter betala hyra (samma nivå) 
• Vi säljer fika fortsättningsvis (skidorna) 
• PRO undersöker intresse för hjälparbete 
 

Årsmöte 
• Tisdag 5/3 2019 

Lillemor förbereder kallelse i tidning lämpligt före 
Ska vi be alla ledare att sprida också? 

• Framsteget – Therese 
Bjuda in ansvarig Chia Abdulah för att presentera arbetet och möjligheter för KSK 
Therese kollar om det passar i januari eller februari 

  

Styrelsemöten 2019 
• 8/1    18:30 - 20:20 
• 12/2 
• 9/4 
• 7/5 
• 18/6 
• 20/8 

Lillemor skickar ut kallelser 
  

Ekonomi 
• Lottskivan - klart i december 
• Problem med kassaredovisning 

  
• Fotboll - 100 000 
• Skidor - 50 000 
• Lotteriskivan + 100 000 , inga kostnader! 
• Gräsroten +10 145 !! 

  



• F04 - resa till Spanien 
Är bokförd med lagkassans pengar 
Jonas/Fredrik ansvariga att påvisa eventuellt saknade pengar 
  

• Futsal 
F04 visar inga intäkter 
Kostat ca 3 500 
F07 + 1 800 intäkter 
Kostat 3 000 

• Summa 1 200 
  
• Resultatprognos 2018 ca -50 000 
• Budget 2019  
• Vi bokar ledarmöte där vi går igenom resultat och styr upp inköpsanmodan 

21/1 2019, Lillemor skicka kallelse i december 
  

 

 

                    Vid pennan:   Rikard Berglund 


